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Nederlandse golfbiljart bond  
 

 
Rabo Roermond-Echt 13.47.22.450 

Kamer van Koophandel Roermond 40175449 

 
Notulen algemene ledenvergadering 09-06-17  
Opgesteld door Rob van Wegberg en Rob Steffanie  
 
Locatie: Café-Zaal Village, Markt 21  
6065 AV Montfort  
 

Aanwezig: 
Bestuur: Joost Drenth en Rob Steffanie  
Leden (verenigingen); Auwt Einekoeze, De Gilde, De Paersstal, Deelgaard, Hingen, Nooit Gedacht,  
Putbroekerboys, GBC Slek, Village, BCB, BCW, Black Pantalona, Boszicht, BVE, Doospel, Heytse,  
De Hook (Neer) Jagerslust, van Loon, De Maasgolf, De Moesdijk, Rooj, De Stamgasten en Vlegelke  
 

Afwezig: 
Bestuur: Rob van Wegberg  
Leden (verenigingen): Eige Meining, Heukske, Krietje, Laar en afgemeld via de mail Leveroy  
en De Hook (Weert)  
 
Verenigingen die zijn of worden opgeheven: Van Loon en Dennenoord  
 
Het district waaronder de afwezige leden vallen, zal een nota ontvangen voor het niet aanwezig zijn. 

 

Opening door de voorzitter  
De aanwezige leden worden begroet en er wordt één minuut stilte gevraagd, om de onlangs  
overleden Joep Puts (Dennenoord) en Niek Wetemans (Leveroy) te gedenken. 
 

Mededelingen en ingekomen stukken  
Het N.G.B.-bestuur feliciteert nogmaals BVE voor de titels: N.K.-teams de Nationale beker. 
 
Er zijn een aantal mails ontvangen van de vereniging BCW met opmerkingen betreffende  
onduidelijkheden (slordigheden) in het wedstrijdreglement. (zie verder ook agendapunt 9)  
Onderstaande mails zijn eveneens in goede orde ontvangen: 
Tjeu Hanssen over de sluiting (opheffing vereniging) van café Van Loon. 
District DML over de foute boeking m.b.t. Jagerslust. (was al opgelost)  
Cor Kampers over de aanpassingen in het wedstrijdreglement en waar deze te vinden zijn.  
(is op geantwoord) Diverse infomails van leden over het wijzigen van hun mailadres. 
 
Nog een aantal tekstuele verbetersuggesties voor het wedstrijdreglement ontvangen van: 
Ard Ceelen, Jan van de Boel en Theo Cremers.  
 
Recentelijk nog een mail ontvangen van Harm van Eijk betreffende een aanpassing in de  
selectieprocedure van de interlandspelers. Dit betreft extra wedstrijden om zich te kunnen  
selecteren. (wordt doorgeleid naar de interlandcommissie)  
 

Notulen A.L.V. 03-06-2016  
De vergadering heeft geen op of aanmerkingen, met dank aan de opsteller. 

 

Verslag penningmeester afgelopen seizoen en begroting voor het seizoen 2017-2018  
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Joost geeft een globaal overzicht van de uitgaven en inkomsten. 
De grootste kostenposten zijn N.K. en interland van 2016 en de busreis voor de interland van 2017.  
Op de kosten van bekers, herinneringen en dergelijk is aanzienlijk bezuinigd. 
Gezien de positieve opbrengst van de consumptieverkoop tijdens het evenement, zijn de kosten  
enigszins aanvaardbaar gebleven. Desalniettemin is het saldo aanzienlijk gedaald. 
 
Voor het volgende seizoen zal indien er geen extra financiële middelen worden gegenereerd, 
onze betaal/spaarrekening behoorlijk afnemen. 
 
Vanuit de vergadering wordt aangegeven dat het wellicht een mogelijkheid kan zijn om alle cafés  
waar de N.G.B.-verenigingen huisvesten, voor een sponsering te vragen.  
Het N.G.B.-bestuur bedankt de vergadering voor de suggestie en zal zich hierover beraden. 
 
We wachten nog steeds op een kandidaat die de financiën wil gaan beheren. 
Deze persoon hoeft géén lid te worden of te zijn van het N.G.B.-hoofbestuur. 
Indien er geen aanmelding komt vóór het begin van het nieuwe seizoen (2017-2018), zullen we  
uitkijken naar een externe partij om de financiën te gaan beheren.  
Met uiteraard de nodige extra kosten. 
 

Verslag kascontrolecommissie  
De heer Theo Looymans heeft vooraf aan dit overleg samen met Joost Drenth de kascontrole  
uitgevoerd. Henk Feller was wegens vakantie verhinderd. 
Theo geeft te kennen dat de penningmeester alles netjes heeft genoteerd en verwerkt. 
Alle boekingen zijn correct en komen overeen met de bonnetjes en of overzichten. 
De vergadering wordt dan ook verzocht om het hoofdbestuur decharge te verlenen. 
 

Vaststellen contributie seizoen 2017-2018 
Het bestuur stelt voor om de contributie met minimaal 10% te verhogen wat inhoudt  
€ 0,30 per N.G.B. lid. (wordt dan € 3,30) Enkele redenen waarom we deze verhoging voorstellen zijn: 
Alles wordt duurder, sponsoren vinden wordt steeds lastiger en staan zeker niet in de rij.  
Op een gegeven moment houdt het op om nóg meer te bezuinigen, we willen immers alle  
evenementen een professionele uitstraling geven.  
En zoals eerdergenoemd, de bankrekeningen gaan naar een kritisch punt. 
De vergadering geeft te kennen dat deze minimale verhoging wellicht leidt dat erbinnen afzienbare  
periode weer een verhoging wordt voorgesteld. Na diverse discussies voor het wel of niet nog meer  
bezuinigen in het uitgavepatroon, wordt het voorstel aangereikt, om een stemming te houden voor  
drie mogelijke opties, namelijk: €0, - of €1, - of €2, - verhoging. 
Van de 24 aanwezige en stemgerechtigde leden, wordt de volgende stemming genoteerd: 
Voor géén verhoging van de contributie, stemmen 7 leden, voor een verhoging van €1, - stemt 1 lid  
en voor een verhoging van €2, - stemmen 16 leden. 
Met ingang van het seizoen 2017-2018 wordt de contributie dus verhoogd met €2, - en zal  
de contributie dus €5, - per verenigingslid worden. 
 

Aanmelden bestuursleden en of verkiezingen  
Rob Steffanie heeft zijn drie jaren als bestuurslid erop zitten, maar stelt zich weer herkiesbaar. 
De voorzitter vraagt of de vergadering stemming wenst, wat niet het geval is en zodoende is  
Rob Steffanie herkozen als lid van het N.G.B.-hoofdbestuur. 
 
Leden die zich willen kandideren voor een bestuursfunctie, kunnen zich ten alle tijden aanmelden 
bij een van de bestuursleden. 
 
Schema van aftreden:  
Rob van Wegberg is aftredend tijdens de A.L.V. van 2018  
Joost Drenth is aftredend tijdens de A.L.V. van 2019 
Rob Steffanie is aftredend tijdens de A.L.V. van 2020  
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Het voorstellen en eventueel benoemen ‘’nieuwe’’ commissieleden 
Aftredend voor de kascontrolecommissie is Henk Feller. 
De vereniging waar Theo Looymans lid van was, houdt op te bestaan. 
Zodoende is Theo geen lid meer van de N.G.B. en zal moeten aftreden als commissielid. 
Dit houdt in dat we 2 nieuwe leden voor de kascontrolecommissie moeten hebben. 
Daar in principe de kas moet worden gecontroleerd door 2 commissieleden, vragen we óók voor  
een reserve commissielid. Indien een van beide is verhinderd, de reserve dan kan invallen. 
 
De heer Bér Heijlen geeft te kennen de periode van Theo te willen invullen. 
Als tweede commissielid stelt zich Leon van Velthoven beschikbaar. 
Eric de Wit geeft te kennen als reserve te willen fungeren. 
Deze schuift dan door als een van de andere leden af moet treden. 
 
Het bestuur bedankt Theo en Henk voor hun diensten en bedankt ook de drie nieuwe  
commissieleden voor hun opgave.  
Jammer genoeg heeft zich niemand van het district Echt beschikbaar gesteld. 
 
We zijn nog steeds in afwachting van een aanmelding van het district Echt om  
zitting te nemen in de interlandcommissie. (wederom geen respons)  
 
Schema van aftreden kascontrolecommissie:  
Bér Heijlen is aftredend tijdens de A.L.V. van 2018  
Leon van Velthoven is aftredend tijdens de A.L.V. van 2019  
Eric de Wit is de reserve.  
 

Refreshing (verduidelijking) N.G.B.-wedstrijdreglement  
De wedstrijdleider heeft het gehele reglement doorgespit en gerestyled volgens een aantal criteria:  
Verbetering van zinsopbouw, eenduidigheid in opmaak, dubbel en onnodige aspecten eruit gehaald  
(herschreven), verduidelijking (eventueel) met een kleine aanvulling bij het artikel, dezelfde  
onderwerpen zijn daar waar mogelijk gecombineerd, toevoeging van vanzelfsprekendheden, maar  
er niet (meer) instonden, hyperlinks toegevoegd. In principe zijn er geen wijzigingen in het 
reglement doorgevoerd, al met al is het de bedoeling dat het duidelijker (beter te begrijpen) zal  
zijn en meerdere interpretaties mogelijk zijn geëlimineerd. 
 
De verbetersuggesties die zijn ontvangen van Jan v/d Boel, Theo Cremers en Ard Ceelen  
worden (mogelijk en of deels) nog verwerkt in het wedstrijdreglement.  
 
Het bestuur vraagt of er nog vragen en of opmerkingen zijn over de refreshing van het reglement? 
 
De vergadering geeft te kennen dat het een duidelijke verbetering is en het is ook beter leesbaar. 
Al met al positief en complimenten aan de wedstrijdleider. 
 
Indien de verbetersuggesties zijn verwerkt zal het wedstrijdreglement naar de secretariaten van  
de leden en de besturen worden gestuurd.  
Uiteraard zal dit ook op de website; www.golfbiljarten.nl worden geplaatst. 
 

Het vrijspelen in verschillende bonden. (artikel 7 algemene bepalingen) 
Het N.G.B.-bestuur heeft in samenwerking met de districtsbesturen besloten om de onderstaande  
tekst in artikel 7 weer te verwijderen (zie ook het verslag HB/DB)  
(Deze spelers mogen geen spelers met een lagere letterwaarde vervangen.)  
De redenen zijn, omdat dit in de praktijk niet is te handhaven en de controle vrij lastig is. 
Er zijn spelers die lid zijn (waren of willen worden) van een Nederlandse vereniging die uitkomt in  
de eerste of twee de klasse, maar dan nooit kunnen spelen voor hun team, als de toevoeging strikt  
gehandhaafd zou blijven/worden.  
De letterwaardeopbouw vindt plaats in onze eigen bond en hiervoor zijn regels opgesteld. 
 

http://www.golfbiljarten.nl/
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Dubbelspelen van spelers uit 2 teams in hetzelfde lokaal, maar in verschillende districten  
Tijdens het HB-DB-overleg is hierover gesproken, de besturen zijn unaniem van mening om geen  
uitzonderingen te maken om de reglementen, bepalingen en statuten hieromtrent aan te passen.  
 
Er is een duidelijke vermelding in de reglementering, dat men maar bij één N.G.B.-vereniging een  
spelerspas mag hebben. (artikel 4 statuten, artikel 7 algemene bepalingen)  
 
De vergadering met name Boszicht en Putbroekerboys vragen of er toch nog ergens een  
mogelijkheid is om dit te kunnen regelen. Er wordt over en weer gediscussieerd over het onderwerp. 
Het N.G.B.-hoofdbestuur geeft aan dat een en ander is vastgelegd in reglementen en statuten,  
zodoende zal dit niet worden aangepast. 
 

Voorstel aanpassing berekening van de letterwaardes  
Er wordt door het bestuur uitgelegd wat de beweegredenen zijn om de berekening van de  
letterwaardes aan te passen. Het idee hierachter is om de niveauverschillen enigszins te elimineren  
en de hoge en lage reeks competitiever te maken.  
Graag indien de vergadering dit wenst, willen we dit ter stemming voorleggen. 
De vergadering geeft aan akkoord te zijn en wenst ook geen stemming hierover. 
 
Een verzoek aan de districten om de nieuwe letterwaardes al toe te passen bij de ranking van het  
afgelopen (2016/2017) seizoen, zodat de differentiaties tijdens de komende Nederlandse  
kampioenschappen al merkbaar zijn. Anders is dit pas merkbaar in 2018. 
 
District Midden Limburg geeft aan dat het vrij lastig wordt om dit nu al te implementeren. 
De wedstrijdleider zal contact opnemen met Midden Limburg om hierin eventueel te ondersteunen. 
 
Een en ander zal zo snel mogelijk worden opgenomen in de bepalingen en de wijziging wordt dan  
doorgestuurd naar de secretariaten, besturen en aangepast op de website. 
 

Evaluatie evenementen seizoen 2016-2017  
De inschrijvingen voor de Nationale beker waren betreurenswaardig laag, ondanks de aanpassing  
om méér inschrijvingen te bewerkstelligen. (2016/2017 12 teams, 2015/2016 13 teams  
en 2014/2015 21 teams) De aanpassing dat alleen de lagere teams in de eerste ronde tegen elkaar  
konden spelen, is door de deelnemende teams positief ontvangen. 
 
De vergadering geeft aan dat mogelijk een oorzaak kan zijn dat dit samenvalt met  
districtswedstrijden en zodoende men niet inschrijft voor de Nationale beker.  
Eveneens wordt geopperd om toe te staan dat spelers van verschillende verenigingen één team  
zouden mogen vormen voor de Nationale beker.  
Ook zou het mogelijk moeten zijn om met minimaal 4 personen te kunnen spelen.  
Enkele leden vragen om voor de finale van de Nationale beker een uit en thuiswedstrijd te spelen.  
(komt ook ten voordele van de kasteleins)  
 
De wedstrijdleider zal voor komende editie mogelijk geen vrijdagen inplannen voor Nationale  
bekerwedstrijden, als er districtswedstrijden zijn. Uiteraard indien dit past in het toch al drukke  
biljartrooster. De teamsamenstelling, ook voor de Nationale beker dient volgens de reglementen  
plaats te vinden. Gezien het eerdere besluit en discussies over het spelen in meerdere verenigingen, 
binnen dezelfde bond, is deze vraag in principe overbodig.  
(zie ook artikel 4 statuten en algemene bepalingen artikel 7 en artikel 1 reglementsbepalingen)  
Het spelen met minder dan 6 personen is al ingevoerd vanaf het seizoen 2013-2014 en kan dus  
niet de oorzaak zijn dat men niet inschrijft.  
Het spelen van finales in een uit en thuiswedstrijd, zal het bestuur meenemen in haar overleg. 
 
Het totaalaantal inschrijvingen voor het N.K. van 2016 waren er minder dan het N.K. van  
2015 (262 tegenover 232) In alle klassen waren de inschrijvingen iets minder.  
Maar met name bij de dames, jeugd en de lage reeks waren de aanmeldingen dramatisch laag.  
Van 13 N.G.B.-verenigingen zijn helemaal géén inschrijvingen ontvangen. 
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Er zal voor komende kampioenschappen een minimaal aantal inschrijvingen noodzakelijk zijn om de  
categorie te laten doorgaan.  
De vergadering verzoekt om rekening te houden tijdens de schiftingen met het late tijdstip op de  
vrijdagen. Volgens de wedstrijdleider is er tijdens de afgelopen drie edities niet gespeeld ná de  
officiële sluitingstijden.  
 
De finales van de Nationale beker en het N.K.-teams zouden voor het eerst op één dag worden  
gehouden en in hetzelfde lokaal. Echter, BVE speelde in allebei de evenementen de finale en  
zodoende een extra dag moeten inplannen. 
 
De eerste winnaar (Michel Moonen) van de N.G.B.-league of points is een feit, en zal tijdens  
het N.K. op de finaledag de (bokaal of trofee) prijs in ontvangst mogen nemen. 
 
De interland in Nederweert is zeer positief ontvangen door onze Belgische collega’s en spelers.  
Het is ook bemoedigend dat we in 2 categorieën hebben gewonnen en in 1 categorie gelijk hebben  
gespeeld. (15-28) Ook bedanken we de media: 3ML, en Jan Rosmulder. (De biljart Ballen)  
En uiteraard, Twan en Mia Minten en de vereniging BVE voor de uitstekende zorg, bediening  
en de heerlijke maaltijd tijdens de interland. 
 
De return interland in Blankenberge was teleurstellend. Slechts in één categorie een gelijkspel  
kunnen behalen. (verloren met 32-11). Positief was wel dat meerdere wedstrijden over driepartijen  
werden gespeeld. Was een lange reis maar er werd gespeeld in een fantastische locatie met een  
geweldige ambiance. Complimenten aan de organiseerde vereniging en de B.G.B. 
Wel een schril contrast kwa maaltijd ten opzichte van wat we in Nederland geserveerd krijgen.  
Ter compensatie zullende de betaalde gelden door de B.G.B. voor de gasteters worden  
teruggestort op de N.G.B. rekening. De gasteters zullen vervolgens het betaalde bedrag krijgen  
teruggestort. Indien dit op de N.G.B.-rekening staat zal de secretaris de personen benaderen om 
een  
en ander af te handelen. 
 
Nog een verzoek van de interlandcommissie:  
Als er een uitnodiging wordt gestuurd (deelname interland) en ook nog een herinnering, is het een  
kleine moeite om even te reageren. 
Een aantal spelers die waren uitgenodigd, heeft überhaupt niet gereageerd.  
 

Evaluatie enquête/vragenlijst N.G.B. betreffende N.K. 
Uit de tot op heden ingevulde formulieren blijkt dat men in het algemeen tevreden is over de  
opzet. De definitie van lage en hoge reeks was voor de meeste respondenten toe aan een  
verfijning. Zal vermoedelijk deels worden opgelost door de letterwaarde aanpassing.  
De totale analyse moet nog plaatsvinden en zal z.s.m. op de site worden geplaatst.  
(sluiting enquête per 1 juli 2017)  
 

Verslag N.S.K. 
De strafcommissie heeft geen klachten ontvangen om te behandelen.  
Uiteraard is dit wederom positief te noemen. 
 
Als hoofdbestuur hebben we wel enkele waarschuwingen uitgeschreven voor diverse  
onvolkomenheden en gedragingen van een aantal spelers tijdens het N.K. en de interland.  
Ook is er één speler voor het volgende N.K. (2017) geschorst.  
 

P.N.K. 2017 en 2018  
Er is een nieuwe overeenkomst gesloten met Café Zaal de Harmonie in Wessem. 
Het N.K. zal hier de komende 2 jaren plaatsvinden. In 2017 zijn de eerste twee weekenden van  
november hiervoor vastgesteld, omdat de zaal niet eerder beschikbaar is.  
Als bestuur vragen we een aantal (5) vrijwilligers om mee te helpen om de zaal leeg te ruimen en  
vervolgens weer in te ruimen nadat de kampioenschappen zijn afgelopen.  
Er zal voor een gepaste vergoeding worden gezorgd. (info m.b.t. datums en tijden volgt)  
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De vergadering geeft aan om in een later stadium hier nog eens op terug te komen. 
(via een mailing en oproep op de website)  
 

Jaarrooster N.G.B. 2017-2018  
De eerste twee speelrondes van de Nationale beker zijn wellicht op 1 september en mogelijk  
op 8 september afhankelijk van de inschrijvingen en de competities. De resterende speeldatums  
worden ingepland als de districten hun competitieplanning gereed hebben.  
 
Graag wederom een verzoek aan de verenigingen om de toernooidata tijdig door te geven en  
het rooster te raadplegen zodat er geen dubbele evenementen plaatsvinden. 
 

Rondvraag  
De Stamgasten vraagt of het mogelijk is om alle ingekomen stukken ook te bespreken  
zodat de aanwezige hiervan kennis kunnen nemen?  
Kunnen de halve finales en finales van de Nationale beker worden gespeeld in de lokalen die  
ook meedoen tijdens het evenement?  
Alle ingekomen stukken zijn besproken en behandelt. (zie de diverse agendapunten)  
Het streven is altijd al geweest om de lokalen te selecteren die ook een team hebben  
opgegeven. Echter, afgelopen editie waren door de minimale inschrijvingen de lokalen  
beperkt, zodoende is er voor de finale uitgeweken naar een ander lokaal. Ook zal een lokaal  
aan bepaalde voorwaarde dienen te voldoen en enigszins voor de teams zijn gecentraliseerd. 
Doospel vraagt of het mogelijk is om een terugkoppeling (bericht van ontvangst) te krijgen van de  
N.G.B. Bijvoorbeeld als met inschrijft voor het N.K. of als men mails naar de N.G.B. stuurt?  
Uiteraard kunnen de indieners ook om een leesbevestiging vragen. (moeten ze zelf instellen)  
Echter, het N.G.B.-bestuur zal vanaf heden de indieners een mail sturen dat de mail van de  
indiener is ontvangen, als er geen leesbevestiging is ingesteld.  
BVE (Stamgasten) vragen of het weer mogelijk is om weer een uit en thuiswedstrijd te spelen  
bij het N.K. voor teams?  

Zoals eerdergenoemd in agendapunt: evaluatie evenementen, zullen we als N.G.B.-bestuur  

dit intern bespreken of dit mogelijk is en past in het toch al drukke rooster.  
Rooj wil graag weten als er 2 teams bijvoorbeeld in de hoofklasse spelen waarom de spelers niet  
kunnen wisselen van 1 naar 2 maar wel van 2 naar 1?  
Het wisselen is ook van 2 naar 1 beperkt. Een en ander is weergegeven in de  
reglementsbepalingen artikel 1 sub F, G en H. Indien dit artikel nog onduidelijk is, graag een  
mail naar de wedstrijdleider die dan een en ander verduidelijkt. 
 

Sluiting door de voorzitter  


